N O MA® Instruction Manual

CORA 4-LIGHT TRACK FIXTURE

model no. 052-8002-4 | contact us: 1-866-827-4985

IMPORTANT: Please read this manual carefully before assembly and save it for reference.
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/\CAUTION:

1. Turn off electrical power at breaker panel before starting installation of light fixture.

2. This product must be installed in accordance with the applicable installation code by a person
familiar with the construction and operation of the product and the hazards involved.

NOTE: product may not look exactly as shown in figures.

This Noma® product carries a one (1) year warranty against defects in workmanship and materials.
Noma Canada agrees to replace a defective product, within the stated warranty period, when

returned to the place of purchase with proof of purchase. This product is not guaranteed against
wear or breakage due to misuse and/or abuse.

MADE IN CHINA
Imported by Noma Canada
Toronto, Canada M4S 2B8




N O MA® Guide d'utilisation

LUMINAIRE SUR RAIL A 4 LUMIERES CORA

N° de modeéle : 052-8002-4 | Communiquez avec nous au 1 866 827-4985

IMPORTANT : Lisez attentivement le guide d'utilisation avant 'assemblage et conservez-le pour consultation ultérieure.
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/\ ATTENTION :

1. Coupez le courant au panneau a disjoncteurs avant d'entreprendre l'installation du rail d'éclairage.

2. Ce produit doit étre installé selon le code d'installation pertinent par une personne qui connait
bien le produit et son fonctionnement ainsi que les risques inhérents.

Remarque : Le produit peut différer de lillustration.

Cet article NomaMP comporte une garantie d'un (1) an contre les défauts de fabrication et de
matériau(x). Noma Canada consent a remplacer l'article défectueux sans frais lorsqu’il est retourne,
accompagneé de la preuve d'achat, par l'acquéreur initial au cours de la période de garantie
convenue. Exclusion : usure ou bris causés par un usage abusif ou inapproprié.

FABRIQUE EN CHINE
Importé par Noma Canada
Toronto, Canada M4S 2B8




